

LETTER NUMBER 270

1 1842-01-14
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat des Joséphites a Tirlemont

L. st. J. M. J.

Mon cher Supérieur

Je vous remercie bien cordialement de vos bons souhaits et des sentiments de piété filiale que vous m'exprimez. Persévérez dans cette voie, et vous y recueillerez des fruits de salut pour vous, et pour ceux que la divine Providence confie à vos soins. Je continuerai aussi à vous aider de tous mes moyens.

Présentez mes respects à qui de droit et dites bien des choses amicales à Mr Bonaventure à vos autres messieurs. J'aime à croire que Mr Jérôme se fera un devoir de suivre les avis de Mr Albert.

Votre tout dévoué Père en J. C.

Gand 14 janv. 1842

C. G. Van Crombrughe

14 January 1842

To The Superior of the Josephite Boarding School at Tirlemont

Praised be Jesus, Mary and Joseph

My dear Superior¹

My cordial thanks for your good wishes and the sentiments of filial piety which you have shown towards me. Persevere in this way and you will gather the fruits of salvation for yourself and for those whom divine Providence has entrusted to your care. I will continue to help you to the best of my ability.

Present my respects to those to whom they are due and give many greetings to Mr Bonaventure² and to your other confreres. I would like to believe that Mr Jerome³ will make it his duty to follow the advice of Mr Albert⁴.

Your ever devoted Father in Jesus Christ,

Ghent 14 January 1842

C. G. Van Crombrughe

¹ ?

² Mr Bonaventure Loomans [34]

³ Mr Jerome Gleesener [50]

⁴ Mr Albert Vandervelde [29]